
Oświadczenie złożone 

przez senatora Konstantego Radziwiłła 

na 85. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 października 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do marszałka Senatu Stanisława Karczewskiego 

Pan marszałek w swoim wystąpieniu na koniec kadencji zwracał się do nas z bardzo, bardzo gorącymi po-

dziękowaniami i mówił, że możemy mieć poczucie spełnionego obowiązku wobec ojczyzny. Myślę, że tak, 

zrobiliśmy dużo dla Polski. 

Ale byłoby nieprzyzwoitością, gdyby Izba nie podziękowała także Panu Marszałkowi. Ja tak po prostu, 

zwyczajnie, z wielkim szacunkiem dla Pana profesjonalizmu, także dla ogromnej kultury, dla humoru, który 

czasem rozładowywał napięcie, ale przede wszystkim ogromnego szacunku do nas wszystkich, obojętne, czy 

z tej strony sali, czy z tamtej, chcę powiedzieć – i myślę, że będę wyrazicielem opinii wszystkich – dziękuję, 

dziękujemy. 

Konstanty Radziwiłł 
 


